

# 天后中英文幼稚園(二校)

ST012a-2022/23

#### REGINA COELI ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN (SECOND BRANCH)

敬啟者:本園現有下列3月份通告通知家長,請家長留意並按時跟進。

- (一) 3月份之學費,家長請於十號前親臨校務處或放入學生通告袋內繳交。校車生可放進每月 派發之收費袋內,連同校車費一併繳交。
- (二) 凡已購買「PenPal」點讀筆之家長,可自行網上更新下學期之課程 網址: www.Penpal.com.hk 密碼: thk717 \*家長如有需要,可向本園查詢。
- (三) 本園參與香港幼稚園教育專業交流協會舉辦「敬幼師樹」,現向每位學生派發心意卡兩張, 請填寫後送給老師,以表達敬意和謝意。學校仍將集合學生完成的心意卡貼在樹上,寓意 老師的教導開花結果,成果豐碩。
- (四) 2022 年 12 月 5 日至 2023 年 2 月 26 日為「陽光笑容新一代 2022-2023」家校護齒活動,請家長在家協助子女完成活動手冊,並於 3 月 1 日(三)前帶回校
- (五) 3月1日至3月31日為開心果月,請家長在家協助子女完成「水果日記」,並於4月3日 (星期一)前帶回校。
- (六) 親子閱讀獎勵計劃將於本年度下學期(由 2023 年 3 月至 2023 年 6 月)舉行,希望提供校內學生借閱圖書機會及學習寫作閱讀報告,增強語文能力,同時讓家長一起參與,推動親子活動。敬希家長支持,積極參與。
- (七) 3月3日(星期五) 由機電工程署主辦「氣體安全,從小做起」K2及K3學生講座,透過活動讓學生從小認識使用氣體的安全知識。
- (八) 3月6日(星期一) 「開心快樂學英語」親子英語家長培訓班(第四節), 請已報名之家長當日依時出席。
- (九) 3月7、14及21日(星期二)為K3好德小孩計劃」活動小組,活動將安排於課堂內進行, 故是日上下課照常。
- (十) 3月16日(星期四)安排專業攝影公司為K3畢業生拍攝個人畢業照,是日各級學生上課時間照常。
- (十一) 3月17日(星期五) 為屯門區幼稚園教師發展日,本園學生放假一天。
- (十二) 3月18日(星期六)上午10時30分假座屯門三聖邨籃球場舉行本園第十二屆家長教師校友會常務委員就職典禮,歡迎各家長到場參觀典禮。
- (十三) 3月24日(星期五)舉行下學期第一次(二、三月份)生日會,請穿著整潔便服回校,並必須攜帶小背囊、清水及手帕回校,是日上午班及全日班返、放學時間照常。如(2月、3月份生日之小朋友需要參加拍攝生日照片),請填妥回條交予班主任彙收。
- (十四) 3月27日(星期一)安排專業攝影公司為K3畢業拍攝全體師生畢業照,是日K2及K1學生放假一天。
- (十五) 3月29日(星期五)由香港明愛學校社會工作服務協辦「保護自己小勇士」K3學生工作坊, 透過活動讓學生認識如何保護自己身體,學習如何表達自己及預防被侵犯。
- (十六) 4月1日(星期六) 舉行家校親子旅行,報名參加之家庭,請準時上午9時正在本園集合。

 此
 致

 貴
 家
 長
 台
 鑒



# 天后中英文幼稚園(二校)

### REGINA COELI ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN (SECOND BRANCH) ST0012b-2022/23

#### Notice concerning March

28/02/2023

- 1) Whole day class students need to pay the school fee (March) before 10<sup>th</sup> of the month, you can come to school office to pay or put inside the notice bag. For students who take the school bus, it can also put the school bus bag inside the notice bag.
- 2) Brighter Smiles for the New Generation to "Love Teeth with Your Kids" is held on the 5<sup>th</sup> December, 2022 until 26 <sup>th</sup> February ,2023. The parents need to help the children to finish the activities. ". Please return the completed "Fruit Diary" to the class teacher on 1<sup>st</sup> March, 2023 (Wednesday).
- 3) Our kindergarten participated in the "Teacher Tree for Kindergartens" held by the Association of Hong Kong Kindergarten Education Professional Exchange. Now we are distributing two cards to each student. Please fill them and send them to the teachers to express our respect and gratitude. The school will still put the wishes cards completed by the students on the tree, implying that the teacher's teaching will blossom and bear fruit, and the results will be fruitful.
- 4) "Enjoy Fruit Month" is held on the 1<sup>st</sup> March, 2023 until 31<sup>st</sup> March, 2023. The parents need to help the children to finish the "Fruit Diary". Please return the completed "Fruit Diary" to the class teacher on 3<sup>rd</sup> April, 2023 (Monday).
- 5) Parents-Child Reading Reward Programme from March to June, 2023. We hope parents can enhancing parent-child relationship during the story telling activity and book reading section at home. The book report can enhance the development of language of children.
- 6) "Gas Safety Starts Small" organized by Electrical and Mechanical Services Department for K2 and K3 students will be held on 3 <sup>rd</sup> March, 2023(Friday). The activity brings students understand the safety knowledge of using gas from an early age.
- 7) Good Character Show Program for K3 students will be held on 7<sup>th</sup> ,14<sup>th</sup> and 21 <sup>st</sup> March, 2023 (Tuesday). Activities are arranged during school time.
- 8) 16<sup>th</sup> March, 2023 (Thursday) is taking the personal Graduation photos for K3 classes.
- 9) According to the school calendar, 17<sup>th</sup> March, 2023 (Friday) will be the holiday for the Tuen Mun Kindergarten Teacher Development Day.
- 10) 18<sup>th</sup> March ,2023 (Saturday) at 10:30 am is the ceremony of the 12th Parent-Teacher and Old-boy Association will be held at the basketball court of Sam Shing Estate, Tuen Mun. Parents are welcome to attend the ceremony.
- 11) It is to inform you the birthday party (February, March) will be held on 24<sup>th</sup> March,2023 (Friday). Students can have their casual wear on and reminded to bring clear water and towel. School bag shall not be brought.

Venue: main campus

Remarks: Birthday students want to purchase a birthday picture, please give the reply slip to the class teacher. (The remaining shall be subsidized by the school.)

- 12) 27<sup>th</sup> March ,2023 (Monday) is take graduation photos of all teachers and students for K3 graduation. On this day, K2 and K1 students is a holiday.
- 13) Hong Kong Caritas Social Work Services' protect yourself little warrior' for K3 students will be held on 29 th March, 2023 (Friday). The activity brings students know how to protect their bodies, learn how to express themselves and prevent being violated.
- 14) 1st April ,2023 (Saturday ) will be held a picnic from Parent-Teacher and Old-Boy Association. Please gather at the kindergarten at 9:00 am on time.